
Bestyrelsesmøde Afd. 7 d. 22-11 2012 

Tilstede: Ole, Pia, Svend Aage, Bjarne, Poul, Anders, Sille, Dorthe 

Fraværende: Henny 

Referent: Dorthe 

1. Velkomst ved Formanden. 

2. Dagsorden godkendes uden tilsagn. 

3. Godkendelse af referat fra forrige møde. 

Dette godkendes og underskrives. 

4. Orientering fra Formanden. 

4.1 Der er pt. udarbejdelse af projektet omkring Dørtelefoner. Dette forventes 

opstartet forår 2013. 

4.2 Der har været Urafstemning ang. trappevask, og der blev stemt JA til 

trappevaskeordning hos Hjørringvej 39A og Uttrupvej 10, og der blev stemt NEJ 

til trappevaskeordningen hos Hjørringvej 39B og Abildgårdsvej 49. 

4.3 Action-listen fra sidste møde blev godkendt. Den er mailet til alle 

Bestyrelsesmedlemmerne og Administrationen, som har taget godt imod dette. Der 

er lavet to individuelle lister. Én til Bestyrelsen for interne opfølgninger, og én til 

Administrationen for opfølgning på eksterne mål. Foreløbige mål videregives til 

næste møde. 

4.4 Der har været 7 fraflytninger med tilhørende indflytninger samt har der været 

flere klager om højt musik på en enkelt beboer. 

5. Kassererens beretning. 

Partyklubben har fået nye Bingoplader (609 kr inkl. moms) 

Der er indkøbt nye kunstige blomster til Festhuset (7565 ekskl. moms) 

6. Indkomne forslag. 

6.1 Rustne lygtepæle. Vi har flere lygtepæle som er ekstremt rustne, blandt andet 

dem som står skråt overfor vaskeriet og Abildgårdsvej 21-29. Disse lygtepæle er 

meget gamle og skæmmer vores område. Bestyrelsen foreligger Administrationen 

at undersøge om Kommunen har midler til evt. at udskifte disse lygtepæle.  

6.2 Indvendig belysning kældernedgang ved hovedindgangen. Bestyrelsen synes det 

vil være en god ide at der også er lys ligesom ved hoveddøren, dels for at gøre det 

mindre ubehageligt for at gå i kælderen om aftenen/nat/tidlig morgen, og give det 

udvendige et mere ensartet udseende. Forslaget videregives til Administrationen. 



6.3 Fodring af fuglene fra altanen. Der bliver stadig observeret fra beboere i 

området, at der stadig ”fodres” måger fra forskellige altaner. Det er forbudt, og 

Bestyrelsen henstiller til at den gældende Husorden overholdes.  

 

 

7. Aktiviteter. 

7.1 Juletræsfesten d. 8-12-2012. Alt forløber planmæssigt, og der kommer opslag 

ud i opgangene d. 25-11-2012. 

8. Evt. 

8.1 Orientering om blomster til Festhuset. Se punkt 5. 

8.2 Spørgsmål ang. P-plads problemer. Beboere har observeret over længere tid at 

flere biler holder gentagne gange på tværs af to p-pladser eller meget skævt samt 

på mellemgangen mellem de to pladser på den store P-plads v/ Utt. 1-7.  

Bestyrelsen ønsker at videregive til Administrationen om det er muligt at 

optegne/opmærke båsene og derved frigive flere pladser. 

8.3 Næste møde. Fredag d. 21-12-2012 kl. 17.30 

 

Referenten siger Tak for et godt møde   

 

 

 

 

 

 


